



Summer Reading Agreement

Parents – Reading every day with your child will help him/her do well in school. Make a habit of reading over the summer with your child to prepare him/her for success in school next year.

Students – Summer is a great time to learn and gain brain power! **Reading** is one of the best and most important things you can do during the summer. Visit the library this summer to discover new books and fun activities!

Student Pledge:

This summer, I, _____, will

- Read every day on my own or with my friends and family.
- Read at least five books that I think are interesting and fun.
- Try to read in new and different places, like at the park, on the bus, or at the grocery store.
- Keep track of all the minutes I spend reading on my library summer reading log.

Parent Pledge:

This summer, I, _____, will

- Read every day with my child or have my child read to me.
- Help my child find books to read that are at his/her level.
- Read anywhere and in any language with my child. Singing a song or telling a story helps children build literacy skills, too.
- Talk about the books my child is reading. Ask questions about the story.

My goal for the summer...



اتفاقية القراءة الصيفية

أعزائي الآباء - إن القراءة مع أطفالكم بشكل يومي تساعدكم على النجاح في دراستهم. فلتجعلوا القراءة مع أطفالكم عادة خلال فصل الصيف لمساعدتهم على النجاح في المدرسة خلال العام القادم.

أعزائي الطلبة - يعد الصيف فرصة رائعة للتعلم واكتساب القوة الذهنية! وتعد القراءة واحدة من أفضل وأهم الأمور التي يمكنك القيام بها خلال الصيف! قوموا بزيارة المكتبة خلال فترة الصيف لاكتشاف كتباً جديدة وأنشطة المرح!

تعهد الطالب:

خلال هذا الصيف، أتعهد أنا، _____ ، بأن

- أقرأ كل يوم بمفردتي أو مع الأصدقاء والعائلة.
- أقرأ على الأقل خمسة من الكتب التي أعتقد أنها مثيرة للاهتمام والمرح.
- أحاول أن أقرأ في أماكن مختلفة، مثل الحديقة والحافلة أو في محلات البقالة.
- أقوم بتسجيل الوقت الذي أمضيه في القراءة في سجل القراءة الصيفية في مكتبتني.

تعهد الآباء:

خلال هذا الصيف، أتعهد أنا، _____ ، بأن

- أقرأ كل يوم مع طفلي أو أن أستمع إلى قراءته.
- أساعد طفلي في العثور على الكتب التي تناسب مستواه لقراءتها.
- أقرأ في أي مكان و بأي لغة مع طفلي . أداء الأغاني أو حكاية القصص يساعدان الأطفال على بناء مهارات القراءة والكتابة أيضاً.
- أتحدث عن الكتب التي يقوم طفلي بقراءتها. وأطرح الأسئلة حول القصة.

My goal for the summer...